
Referat fra FAU møte 21.02.22 
Tilstede: Elsa Djuve Gjerstad, Åse Skrudland, Anette Berntsen, Silje Hansen, Maiken Afseth, 
Jan Arild Herredsvela, Irene Rettedal Losvik 
 

1. Rektor gjennomgår elevundersøkelsene. Får resultater som ligger på nivå med 
landsgjennomsnittet. Skolen har valgt å gå mest inn i indikatoren «vurdering for 
læring»fordi dette er den de skårer dårligst på. Skolen har satt seg et mål om å få 
resultater på 4.  

2. Lærebrett og tastatur. 
Rektor gjennomgår regler og avtaler for lån av lærebrett. Det utstyret som skolen 
har, skal være solid og godt nok til skolebruk. Dersom utstyr blir ødelagt vurderes 
hvert tilfelle for seg. Dersom det vurderes at eleven ikke har behandlet utstyret sitt 
varsomt og ødelagt utstyr, må eleven dekke utgifter selv. FAU stiller spørsmål ved om 
utstyret tåler 3 år til skolebruk og om det kan kreves erstatning for dette. Skolen vil ta 
ny vurdering på dette. 

3. Rektor gjennomgår regler for orden og oppførsel. Bakgrunnen er at FAU ønsker en 
gjennomgang av bruk av anmerkninger. Dette er fortsatt en reaksjon på uønsket 
oppførsel som lærer kan benytte seg av, men skolen jobber kontinuerlig med å få 
gode rutiner på bruk av dette virkemiddelet.  

4. Info fra rektor.  
       -     Skolen er i gang med planlegging av neste skoleår 

- Skolen er i gang med nyansettelser 
- Minner om elevkveld i regi av klassekontakter 
- Det skal gjennomføres Olweus undersøkelse snart 
- Hver elev får penger fra politikere som skal brukes til turer 

 
5. Nytt møte 19 april kl. 18.00 

 
 
 
 
Referent Silje Horpestad Hansen 


